

## ART CLUB - DESSIN & PEINTURE



The AFA Art Group held its first meeting on the 1<sup>st</sup> of February 2018 at the Salle Balande in the Chateau in Saujon. The aims of the group is to meet like minded people in a social atmosphere to draw, paint in watercolour, oils, pastels or acrylics . As a group activity it would encourage the members to express themselves. Also the more experienced members could advise others in difficulty. Many people who like to paint find it very difficult at times to set aside an hour or so at home to paint. We meet from 9am until 12 noon of course members are free to arrive at any time and of course leave when they wish.

Members arrive with drawing and painting materials, canvases, paper and all cleaning materials so that each group would be self contained.

Le Club Dessin et Peinture a tenu sa première réunion le 1er février 2018, à la Salle Balande au Château à Saujon. L'objectif des participants est de rencontrer des personnes ayant les mêmes centres d'intérêt, dans une atmosphère conviviale, pour dessiner, réaliser des aquarelles, des pastels, des peintures à l'huile ou à l'acrylique. Cette activité encourage les participants à s'exprimer. Les plus expérimentés peuvent conseiller ceux qui ont des difficultés. Nombreux sont ceux qui trouvent difficile de s'organiser seul pour trouver un créneau et peindre chez soi, alors que grâce à ce club, nous nous rencontrons de 9 à 12h, personne n'étant tenu de respecter strictement l'horaire.

Les membres arrivent avec du matériel de dessin et de peinture, des toiles, du papier et tout le matériel de nettoyage afin que chaque groupe soit autonome.